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Z á p i s n i c a  zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Trenčianske 
Stankovce, konaného dňa 7.9.2015 od  1630 hod. do  1900 hod. 
v zasadačke Obecného úradu v Trenčianskych Stankovciach 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Zasadnutie  Obecného zastupiteľstva Obce Trenčianske Stankovce bolo zvolané starostom obce  
JUDr. Martinom Markechom.  
Prezentácia: prítomných poslancov 8 z celkového počtu 9 poslancov. Nakoľko účasť poslancov je 
nadpolovičná, starosta obce skonštatoval, že OZ je schopné rokovať a uznášať sa. Po privítaní 
prítomných otvoril zasadnutie OZ. 
Písaním zápisnice bola poverená: Ing. Mária Kašubová 
 
Overovatelia:  Ing. Martin Kudla, PhD.  
    Ing. Jozef Mojžiš 
 
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 8,  proti: 0 ,  zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 
 
 P r o g r a m :       
 

1. Kontrola plnenia uznesení prijatých na OZ 15.6.2015 
2. Správa audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke 2014 (na vedomie OZ) 
3. Čerpanie rozpočtu k 30.6.2015 (na vedomie OZ) 
4. Rozpočtové opatrenia č. 3/2015, 4/2015, 5/2015 
5. Odpis pohľadávky voči spoločnosti BONAS Slovakia, s.r.o. 
6. Zrušenie VZN č. 6/2007 Prevádzkový poriadok pohrebnej služby 
7. Schválenie Komisie pre posúdenie a schválenie zápisov do kroniky obce a do  
      Stankovského  informátora   
8. Zámena pozemkov Obec - M. Králik, zarovnanie hraníc cintorína 
9. Doplnenie členov DHZ do preventívnych skupín 
10. Rôzne 
11. Záver  

 
16:40 Príchod poslanca OZ p. Križana.  
 
Návrh na zmenu programu - JUDr. Martin Markech: 
    
Doplniť do programu rokovania bod č. 10. Rekonštrukcia MK a chodníka v k.ú. Veľké Stankovce  
 
Program po navrhovanej zmene: 
 

1. Kontrola plnenia uznesení prijatých na OZ 15.6.2015 
2. Správa audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke 2014 (na vedomie OZ) 
3. Čerpanie rozpočtu k 30.6.2015 (na vedomie OZ) 
4. Rozpočtové opatrenia č. 3/2015, 4/2015, 5/2015 
5. Odpis pohľadávky voči spoločnosti BONAS Slovakia, s.r.o. 
6. Zrušenie VZN č. 6/2007 Prevádzkový poriadok pohrebnej služby 
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7. Schválenie Komisie pre posúdenie a schválenie zápisov do kroniky obce a do Stankovského  
informátora   

8. Zámena pozemkov Obec - M. Králik, zarovnanie hraníc cintorína 
9. Doplnenie členov DHZ do preventívnych skupín 
10. Rekonštrukcia MK a chodníka v k.ú. Veľké Stankovce 
11. Rôzne 
12. Záver  

 
Hlasovanie za návrh na zmenu programu: 
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 
 
 
K bodu 1 - Kontrola plnenia uznesení prijatých na zasadnutí OZ 15.6.2015 

 
Návrh na Uznesenie č. 63/2015 
OZ schvaľuje Kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutí OZ 15.6.2015 
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
K uzneseniu 62/2015 Mgr. Račková – informovala o novele zákona o používaní pyrotechniky.... , 
mali by sa zvýšiť kompetencie obce, bude sledovať legislatívny proces a priebežne informovať. 
 
 
K bodu 2 – Správa audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke r. 2014 
 
Dôvodová správa : 
Podľa Zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy... obec po skončení 
rozpočtového roka údaje o rozpočtovom hospodárení súhrnne spracuje do Záverečného účtu obce 
(bol schválený na zasadnutí OZ 15.6.2015). 
Obec je povinná mať individuálnu účtovnú závierku (Správa audítora bola predložená na OZ 
15.6.2015) a konsolidovanú účtovnú závierku overenú audítorom v zmysle § 16 ods. 3 zákona č. 
583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov. 
 
Rozprava: Dodatok správy audítora mal v závere textu uvedený nesprávny názov obce, p. Kašubová 
pošle poslancom OZ správne znenie od audítorky obce Ing. Mišákovej. 
 
 
Návrh na Uznesenie č. 64/2015 
OZ berie na vedomie  Správu nezávislého audítora z overenia konsolidovanej účtovnej závierky za 
rok 2014. 
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9,  proti: 0 ,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
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K bodu 3 - Čerpanie rozpočtu k 30.6.2015 (na vedomie OZ) 
 
Dôvodová správa : 
V zmysle Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov, predkladám vyhodnotenie čerpania finančného a programového 
rozpočtu Obce Trenčianske Stankovce k 30.6.2015.  
 
Rozprava: 
Ing. Poruban – v akom stave je pohľadávka voči spoločnosti STLF, s.r.o.? Starosta obce informoval, 
že bol na osobnom rokovaní s p. Rybníčkom, úhrada dlžného nájomného za oddychové centrum aj 
saunu bola síce prisľúbená, ale ak k nej nedôjde v dohodnutej lehote, obec pristúpi k platobnému 
rozkazu. Oslovíme iné okolité obce s ponukou služieb vývozu komunálneho odpadu (máme nové 
vozidlo) a fekálií. 
Ing. Mojžiš – otázky k niektorým položkám, p. Kašubová zodpovedala. 
 
 
Návrh na Uznesenie č. 65/2015 
OZ berie na vedomie  Vyhodnotenie čerpania rozpočtu príjmov a výdavkov k 30.6.2015  
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 4 - Rozpočtové opatrenia č. 3/2015, 4/2015, 5/2015 
 
Dôvodová správa : 
V zmysle  § 14 ods. 2 zákona č.583/2004, Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 
v dôsledku zmien v dotáciách rozpočtovým opatrením č. 3/2015 sme upravili/zvýšili k 30.6.2015 
rozpočet v príjmovej aj výdavkovej časti o 32 820 EUR. Na vedomie obecnému zastupiteľstvu. 
 

Zvýšenie príjmov      Zvýšenie výdavkov     

Dotácia normatív - prenes. komp. ZŠ     Dotácia normatív - prenes. komp. ZŠ     
rozpočet 515 103   rozpočet 515 103   
očakávaná skutočnosť 545 103   očakávaná skutočnosť 545 103   
zvýšenie rozpočtu o   30 000 zvýšenie rozpočtu o   30 000 
Dotácia - ZŠ učebnice     Dotácia - ZŠ učebnice     
rozpočet 7 890   rozpočet 7 890   
očakávaná skutočnosť 9 210   očakávaná skutočnosť 9 210   
zvýšenie rozpočtu o   1 320 zvýšenie rozpočtu o   1 320 
Dotácia TSK na Obecné dni     Dotácia TSK na Obecné dni     
rozpočet 0   rozpočet 0   
očakávaná skutočnosť 1 500   očakávaná skutočnosť 1 500   
zvýšenie rozpočtu o   1 500 zvýšenie rozpočtu o   1 500 

Zvýšenie príjmov spolu   32 820 Zvýšenie výdavkov spolu    32 820 

 
Návrh na Uznesenie č. 66/2015 
OZ berie na vedomie Rozpočtové opatrenie č. 3/2015 – zmeny príjmov a výdavkov v dotáciách.  
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Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
Dôvodová správa : 
V zmysle  § 14 ods. 2 zákona č.583/2004, Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 
rozpočtovým opatrením č. 4/2015 navrhujeme zmenu v kapitálových výdavkoch - nové výdavky na 
realizáciu bezbariérového prístupu do zdravotného strediska, ktorý bol podmienkou RÚVZ pre 
otvorenie ambulancie MUDr. Bunčákovej (vrátane projektovej dokumentácie) v sume 11 400 €, 
o túto sumu navrhujeme znížiť položku zateplenie budovy obecného úradu, ktoré sa nebude 
realizovať v roku 2015 (položku postupne rozpustíme do iných kapitálových výdavkov). Na 
schválenie obecného zastupiteľstva. 
 

  Zvýšenie kapitál. výdavkov       Zníženie kapitál. výdavkov     

716 
Zdr. stredisko - bezbariérový 
prístup     717 Zateplenie Obecného úradu     

717 rozpočet 0     rozpočet 25 000   

  očakávaná skutočnosť 11 400     očakávaná skutočnosť 13 600   

  zvýšenie rozpočtu o   11 400   zníženie rozpočtu o   11 400 

  Zvýšenie výdavkov spolu   11 400   Zníženie výdavkov  spolu   11 400 

 
Rozprava: 
Mgr. Račková - na túto investičnú akciu bola požiadaná dotácia? Áno, ale sme ju nedostali. 
 
Návrh na Uznesenie č. 67/2015 
OZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 4/2015 - zmenu v kapitálových výdavkoch 
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
Dôvodová správa : 
Dňa 14.7.2015 bola Obecnému úradu v Trenčianskych Stankovciach doručená žiadosť Základnej 
organizácie (ZO) Jednoty dôchodcov v Trenčianskych Stankovciach o dotáciu z rozpočtu obce na 
zakúpenie oblečenia aktívnej speváckej skupiny. ZO zároveň dokladovala svoju právnu subjektivitu. 
V zmysle  § 14 ods. 2 zákona č.583/2004, Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 
rozpočtovým opatrením č. 5/2015 navrhujeme prispieť dotáciou z rozpočtu obce  Jednote dôchodcov 
pôsobiacej v Obci Trenčianske Stankovce na ich činnosť (zakúpenie oblečenia pre spevácku skupinu) 
na základe ich žiadosti v sume  700 €    (v zmysle bodu 4, Čl. 2 VZN č. 3/2007). Návrh predkladáme 
na schválenie OZ, nakoľko o poskytnutí dotácií z rozpočtu obce rozhoduje obecné zastupiteľstvo 
(bod 3, Čl. 4 VZN č. 3/2007). 
 
Rozprava:  
Ing. Kudla -– finančná komisia nemá pripomienky, navrhuje 700 EUR. 
Mgr. Račková – požaduje, aby sa dodržiavali ustanovenia VZN 3/2007,  či žiadajú dotáciu v tomto 
roku alebo pre budúci rok? V tomto roku.  
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Ing. Mojžiš a Ing. Beňovičová – jednoznačne im je potrebné vyhovieť, aby si mohli zakúpiť 
reprezentatívne oblečenie. V roku 2015 má ZO JDS v obci už  20. výročie založenia. 
 
 
Návrh na Uznesenie č. 68/2015 
OZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 5/2015 – poskytnutie dotácie Základnej organizácii Jednoty 
dôchodcov v Trenčianskych Stankovciach vo výške 700 €. 
 
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 5 – Odpis pohľadávky voči spoločnosti BONAS Slovakia, s.r.o 

 
Dôvodová správa : 
Inventarizáciou majetku a záväzkov k 31.12.2014 boli opätovne zistené pohľadávky voči spoločnosti 
BONAS Slovakia, s.r.o., IČO 36316644  z rokov 2010 – 2011 v celkovej sume 36 917,80 €. Postupne 
boli vytvorené   opravné položky k pohľadávke - v r. 2014 už v 100%-ej výške pohľadávky. Zákonná 
premlčacia doba podľa Obchodného aj Občianskeho zákonníka uplynula. Navyše bolo Obci 
Trenčianske Stankovce doručené dňa 8.7.2015 Uznesenie Okresného súdu v Trenčíne o rozhodnutí 
o zastavení exekúcie č. EX 476/2012 (exekúciou vymáhaná suma 18 906,40 €) pre nemajetnosť 
povinného. Ďalšie vymáhanie by bolo nehospodárne a neefektívne (spoločnosť má na sociálnom 
a zdravotnom poistení nedoplatok cca 320 tis. €). V zmysle VZN č. 2/2007 o zásadách hospodárenia 
a nakladania s majetkom obce, časť V. Čl. 9 je v kompetencii obecného zastupiteľstva rozhodnúť 
o odpísaní/vyradení pohľadávky z majetku obce. Do doby, kým nebude dlžník firma BONAS 
Slovakia, s.r.o.  vymazaná z OR, bude výška pohľadávky vedená v podsúvahe účtovníctva obce. 
 
Rozprava: 
JUDr. Lipták - stanovisko finančnej komisie je potrebné. Ide o škodu obce. Navyše s uvedenou 
spoločnosťou resp. spoločnosťou, ktorá pohľadávku uplatňuje voči obci, vedieme súdny spor o výšku 
pohľadávky 140 000 €. 
Ing. Kudla - navrhol uvedený bod odročiť z rokovania OZ a do ďalšieho zasadnutia pripraví písomné 
stanovisko finančnej komisie.  
 
JUDr. Markech stiahol uvedený bod z programu rokovania OZ, bude postúpený na finančnú komisiu.  
 
 
K bodu 6 - Zrušenie VZN č. 6/2007 Prevádzkový poriadok pohrebnej služby 
 
Dôvodová správa : 
Obec Trenčianske Stankovce vykonáva pohrebné služby na základe živnostenského oprávnenia. 
V zmysle Zákona č. 131/2010 O pohrebníctve prevádzkový poriadok pohrebnej služby neschvaľuje 
obecné zastupiteľstvo, ale podlieha schváleniu Regionálneho úradu verejného zdravotníctva. V roku 
2013 RÚVZ v Trenčíne schválil Prevádzkový poriadok pohrebnej služby Obce Trenčianske 
Stankovce, avšak OZ nezrušilo pôvodné VZN č. 6/2007. 
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Návrh na Uznesenie č. 69/2015 
OZ ruší VZN č. 6/2007 Prevádzkový poriadok pohrebnej služby 
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9,  proti: 0 ,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 7 - Schválenie Komisie pre posúdenie a schválenie zápisov do kroniky   

obce a do Stankovského  informátora   
 
Dôvodová správa: 
Podľa § 15, ods.2) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov, 
Komisie sú zložené z poslancov a z ďalších osôb zvolených obecným zastupiteľstvom. 
 
Návrh na Uznesenie č. 70/2015 
OZ schvaľuje   Komisiu pre posúdenie a schválenie zápisov do kroniky obce a do Stankovského 
informátora  pri Obecnom zastupiteľstve v Trenčianskych Stankovciach v tomto zložení:  

Predseda: PaedDr. Oľga  Šmatláková 

Členovia stáli:  Mgr. Darina Sýkorová, Mgr. Lenka Ďuďáková, Anna Navrátilová, Ľubica           

Mikulášová, Mgr. Ľubica Ďurišová 

Člen - tajomník:  Drahoslava Zemánková  

 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9,  proti: 0 ,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 8 – Zámena pozemkov Obec - M. Králik, zarovnanie hraníc cintorína 
 
Dôvodová správa: 
Z hľadiska zachovania línie hrobov, lepšej údržby cintorína aj priľahlého pozemku, pristupuje Obec 
Trenčianske Stankovce po dohode s vlastníkom susednej parcely p. Milanom Králikom, bytom TS 814, ku 
zámene pozemkov v zmysle výmera za výmeru, bez finančného vyrovnania. Zámer zámeny pozemkov bol 
zverejnený na stránke obce aj na úradnej tabuli v  lehote od  23.6. do 30.7.2015 a neboli  voči nemu vznesené 
žiadne pripomienky zo strany občanov.  

 
Návrh na Uznesenie č. 71/2015 
OZ  schvaľuje zámenu  pozemkov v k.ú. Veľké Stankovce o celkovej výmere 284 m2, ako prípad 
hodný osobitného zreteľa, v zmysle § 9 a ods. 8 písm. e/ zákona SNR č. 138/1991 o majetku obcí, 
v znení neskorších predpisov, medzi Obcou Trenčianske Stankovce a Milanom Králikom, bytom 
Trenčianske Stankovce č. 814 
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Dôvod hodný osobitného zreteľa: 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že pozemok cintorína, na ktorom sa nachádzajú  
stavby – hrobky nie je po celej šírke súbežný s líniami už vybudovaných hrobov, čo kazí celkový 
vzhľad cintorína a  vytvára problémy s údržbou cintorína aj hrobových miest. 
 
Milan Králik, bytom Trenčianske Stankovce 814 je vlastníkom parc.č. E-Kn č. 1251, k.ú. Veľké 
Stankovce, LV č. 1134 o výmere 2 850 m2 - orná pôda, súčasťou ktorej je aj podiel  č. 5 o výmere 
284 m2 , ktorý je predmetom zámeny.  
Celková výmera zamieňaného pozemku: 284 m2 
Parcely boli odčlenené GP č.45403066-003/2015 vypracovaným Katarínou Štibranou, overeným na 
Okresnom úrade v Trenčíne, odbore katastrálnom dňa 10.6.2015 pod č. 616/15. 
  
Obec Trenčianske Stankovce je vlastníkom parciel č.: 
E-KN č. 1249/102 - orná pôda  o výmere 367 m2 k.ú. Veľké Stankovce, LV č. 740, súčasťou ktorej je 
aj podiel č. 2  o výmere 13 m2, ktorý je predmetom zámeny. 
E-KN č. 1250 - orná pôda o výmere 847 m2 k.ú. Veľké Stankovce, LV č. 740,  súčasťou ktorej je aj 
podiel č. 4  o výmere 271  m2, ktorý je predmetom zámeny. 
Celková výmera zamieňaného pozemku: 284 m2 
Parcely boli odčlenené GP č.45403066-003/2015 vypracovaným Katarínou Štibranou, overeným na 
Okresnom úrade v Trenčíne, odbore katastrálnom dňa 10.6.2015 pod č. 616/15. 
  
Majetkovo-právne vysporiadanie bude vykonané zámenou  pozemkov, bez finančného 
vyrovnania, zámena  predmetných nehnuteľností  bude zrealizovaná ako prípad hodný osobitného 
zreteľa v zmysle § 9a, odst. 8, písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí, v znení 
neskorších predpisov. 
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9,  proti: 0 ,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 9 – Doplnenie členov DHZ do preventívnych skupín 
 
Dôvodová správa: 
Z preventívnej skupiny č. 2 na základe  výkonu pracovného pomeru mimo miesta trvalého bydliska 
odchádza pán Drahoslav Ľahký,  Trenčianske Stankovce č. 158, nahrádza ho pani Emília Holičková,  
Trenčianske Stankovce č. 827. 
Z preventívnej skupiny č. 6 zo zdravotných dôvodov  končí svoju činnosť pán Ján Kadlečík 
Trenčianske Stankovce 691 a nahrádza ho pán Ján Husár Trenčianske Stankovce 835. Z toho dôvodu 
vyvstáva potreba  aktualizovať členov požiarno-preventívnych hliadok v obci.      
 
Návrh na Uznesenie č. 72/2015 
OZ schvaľuje náhradu  2 členov DHZ k vykonávaniu  požiarno-preventívnych hliadok v obci  
Trenčianske Stankovce, a to: 
Drahoslava Ľahkého, bytom Trenčianske Stankovce  158, nahrádza Emília  Holičková, Trenčianske 
Stankovce 827 
a Jána Kadlečíka, Trenčianske Stankovce 691,  nahrádza Ján  Husár, Trenčianske Stankovce 835.  
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Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9,  proti: 0 ,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 10 – Rekonštrukcia MK a chodníka v k.ú. Veľké Stankovce 
 
Dôvodová správa : 
Rekonštrukcia miestnej komunikácie a chodníka v k.ú. Veľké Stankovce – popri požiarnej zbrojnici 
bola zaradená do plánu investičných aktivít na rok 2015. Komunikácia má všetky inžinierske siete, je 
na ňu vypracovaná projektová dokumentácia. Táto investičná akcia bola už zaradená do programu 
zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 15.6.2015, ale bola stiahnutá z rokovania kvôli 
finančnej náročnosti projektu. Rekonštrukcia miestnej komunikácie a chodníka v k.ú. Veľké 
Stankovce – popri požiarnej zbrojnici bola opätovne prehodnotená, so zameraním na zníženie 
finančnej náročnosti projektu.  
Predpokladaná výška výdavkov: maximálne 90 tis. €. Obecnému zastupiteľstvu predkladáme na 
schválenie uvedený investičný zámer. Rozpočtové opatrenie bude vypracované následne po 
vyhodnotení verejného obstarávania. 
 
Rozprava: 
Ing. Poruban - pôvodný predbežný rozpočet bol ďaleko vyšší, kde vznikol rozdiel? Starosta obce – 
došlo ku korekcii oproti prvotnému výkazu-výmeru, urobí sa to podstatné – povrch komunikácie, 
miestami obrubníky. P. Tomík - keby sa dali urobiť chodníky rovné. 
 
Návrh na Uznesenie č. 73/2015 
OZ schvaľuje investičný zámer - Rekonštrukcia MK a chodníka v k.ú. Veľké Stankovce 
v predpokladanej hodnote 90 tis. EUR.  
 
Počet prítomných poslancov: 9 
(Za: 9,  proti: 0 ,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 11 - Rôzne 
 
Zástupcovia spoločnosti Vaillant Industrial Slovakia s.r.o. Ing. Prístavok a p. Peter - predložili 
žiadosť o zváženie a prehodnotenie identifikačného bloku NO3, v ktorom je momentálne max. index 
zastavanej plochy 0,40 (a min. index zelene 0,55). V prípade budúcej investície chcú maximálne 
využiť plochu pre výstavbu, ich návrh max. indexu je minimálne 0,70 (70 % zastavanej plochy). V 
prípade možného rozšírenia závodu je to výhodné pre obec, ktorá by mohla od spoločnosti získať 
vyššie dane zo stavieb oproti dani z pozemku, zároveň nový závod by zamestnal aj viac obyvateľov 
obce. Momentálne závod zamestnáva 607 zamestnancov, z toho cca 1/5 sú občania obce. Vaillant má 
v Európe a v Číne niekoľko výrobných závodov, jeden z nich aj v meste Skalica. Prehodnotenie 
regulatívu by v budúcnosti podstatne zvýšilo šance získať možnú investíciu práve v Trenčianskych 
Stankovciach.    
D. Pevný - nemá pripomienky k zvýšeniu max. indexu zastavanej plochy, ale bude potrebný kapitál 
na vyňatie z pôdneho fondu, dôležitá je bonita pôdy. Vyjadrovať sa k zmenám a doplnkom územného 
plánu obce ešte budú príslušné orgány. 
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Ing. Beňovičová - takúto investíciu je potrebné podporiť, pôjde jednoznačne o ekonomický prínos pre 
obec. 
Ing. Poruban - zaujíma ho časový horizont, kedy by mala mať spoločnosť vyjadrenie, či ich 
požiadavka bude zapracovaná do aktualizácie územného plánu obce. Investíciu podporuje. 
Ing. Mojžiš - rád by videl vizualizáciu uvedeného zámeru. Nakreslený plán je k dispozícii, poslanci 
diskutovali o priestore so zástupcami spoločnosti. Ing. Mojžiš tiež otvoril otázku podchodu a 
prechodu pre chodcov k firme Vaillant, zatiaľ je možné vo vzájomnej kooperácii najmä blízkych obcí 
riešiť len prechod pre chodcov. 
Ing. Kudla - projekt tiež určite podporí. 
Mgr. Račková - súhlasí s investíciou a zvýšením indexu zastavanej plochy, ale otázne je, či by nebolo 
fér aj voči ostatným firmám, aby aj oni mohli počítať so zvýšeným indexom zastavenej plochy v 
priestore, kde podnikajú.  
Dr. Šmatláková – podporuje investície za predpokladu rovnakého indexu pre všetky podnikateľské 
subjekty. 
P. Tomík aj p. Križan rovnako vyjadrili súhlasné stanovisko k požiadavke zástupcov spoločnosti.  
Obecné zastupiteľstvo jednoznačne zaujalo pozitívne stanovisko k požiadavke zástupcov spoločnosti 
Vaillant Industrial Slovakia s.r.o. 
 
Starosta obce informoval: 
- dostali sme dotáciu z rezervy predsedu vlády na ihrisko v sume 40 000,- € 
- bola schválená dotácia - nenávratný fin. príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu verejného 
osvetlenia v sume 232 312,19 € 
-  z účtov obce vedených v Prima banke Slovensko a.s. boli v apríli 2015 neoprávnene zrealizované  3 
platby v celkovej výške 23 006,04 €, bolo podané trestné oznámenie, realizujú sa procesné úkony a 
vyšetrovanie, obmedzili sme transakcie cez uvedenú banku 
- bola začatá kontrola NKÚ v oblasti daňových a nedaňových pohľadávok, 
- 4. - 5.9.2015 sa uskutočnil 10. ročník Obecných dní, starosta obce poďakoval všetkým, ktorí sa na 
ich úspešnej realizácii podieľali , 
- pán minister vnútra SR Róbert Kaliňák nám dňa 16.08.2015 odovzdal zrepasovanú hasičskú 
Tatrovku  
 
Dr. Šmatláková - kedy bude ukončený proces budovania kanalizácie? Starosta: bol posunutý termín 
ukončenia na november 2015 (budú funkčné skúšky). V roku 2016 bude mať výročie narodenia aj 
úmrtia J. Lipský, je potrebné na toto myslieť a naplánovať pripomenutie si tohto rodáka. 
 
Ing. Poruban - ako a či ideme pokračovať v plánovaní IBV v obci? Starosta obce: určite budeme 
pokračovať v rokovaniach s predsedom družstva, ak bude záujem o výstavbu, družstvo bude 
spolupracovať. Robí sa nová web stránka? Áno, pracuje sa na nej. 
 
Mgr. Račková - informovala o zasadnutí Komisie na ochranu verejného poriadku, zápisnicu pošle.  
 
Ing. Mojžiš - riešilo sa vo Veľkých Stankovciach informovanie občanov, aby sa po skolaudovaní 
kanalizácie pripojili? Aj TVK by mala mať záujem o pripojenie sa občanov na kanalizáciu. Starosta 
obce článkom v HLASe informoval o zákonnej povinnosti občanov pripojiť sa na vybudovanú 
kanalizáciu. Podľa Ing. Mojžiša je kritický priestor pri pohostinstve p. Ľahkého – Belovec, potok 
nebol v podzemnej časti svojho toku desaťročia čistený. V obci vodiči permanentne porušujú 
dopravné predpisy, najmä rýchlou jazdou. Starosta: polícia môže spolupracovať použitím mobilných 
radarov, žiadali o stanovisko, kde by bolo vhodné merať v obci rýchlosť. Budova CO skladu - stále 
chátra, čo by sa s týmto objektom dalo robiť? Ing. Mojžiš navrhuje minimálne skontrolovať súvislosť 
a neporušenosť oplotenia areálu okolo CO skladu. 
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Ing. Beňovičová - poďakovala za dôstojný priebeh 10. ročníka Obecných dní starostovi, 
zamestnancom obce aj riaditeľke základnej školy. Pri výročí J. Lipského bude aj 60. výročie 
založenia základnej školy (október 2016).  
 
P. Tomík - rieši sa výber nového vedúceho podniku služieb po odchádzajúcom p. Husárovi? Starosta 
obce - zriadi 5-člennú komisiu na výber nového zamestnanca obce, začne to riešiť už teraz v 
septembri. 
 
D. Pevný - navrhuje vypracovať projekt na rekonštrukciu Rákocziho studne v časti obce Malé 
Stankovce. Je to zaujímavosť obce, len málokto o nej vie. Ing. Mojžiš - už v minulosti sa uvažovalo 
s jej rekonštrukciou aj z dôvodu sprístupnenia zdroja pitnej vody pre našich občanov, žiaľ pri 
testovaní kvality vody sa zistilo, že táto voda nie je pitná. 
 
K bodu 12 - Záver 
 
Starosta obce oficiálne ukončil  zasadnutie OZ o 19:00 hod.  poďakovaním všetkým prítomným za 
účasť.  
 
 
 
                                                                                             JUDr. Martin Markech 
                                                                                                    Starosta obce 
 
 
 
                                                                                              Mgr. Ľubica Ďurišová 
                                                                                                  Prednostka OcÚ 
 


